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Abstract (en)
[origin: US2022194683A1] Insulation container for the temperature-controlled transport of pharmaceutical products, comprising an outer container
with an outer container base and an outer container wall, which are connected to one another in such a way as to form a receiving space open
on one side, and wherein the insulation container comprises a lid which is designed to completely cover the receiving space by placing the lid on
the outer container, and wherein the insulation container furthermore has a receiving space comprises inserted compartment which separates the
receiving space into separate compartments.

Abstract (de)
Isolationsbehälter 1 für den temperaturgeführten Transport von pharmazeutischen Produkten umfassend einen Außenbehälter 3 mit einem
Außenbehälterboden 31 und einer Außenbehälterwandung 32, die derart miteinander verbunden sind, um einen einseitig geöffneten Aufnahmeraum
33 zu bilden, und wobei der Isolationsbehälter 1 einen Deckel 4 umfasst, welcher derart ausgebildet ist, um durch Aufsetzen des Deckels 4 auf
den Außenbehälter 3 den Aufnahmeraum 33 vollständig zu bedecken, und wobei der Isolationsbehälter 1 ferner ein in den Aufnahmeraum 33
eingesetztes Gefache 2 umfasst, welches den Aufnahmeraum 33 in separate Fächer trennt.
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